
VERSLAG EN NOTULEN VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING 
VAN DE VPN OP 19 juni 2024 IN BUNNIK 

 
Aanwezig: 41 leden  
Afwezig met bericht van verhindering: 5 leden 
 

1. Opening en welkom  
De interim voorzitter Jord Ruijgh opent om 14.00 uur de vergadering en heet de 
aanwezigen welkom.  
Hij deelt mee dat wordt begonnen met het huishoudelijk deel van de agenda en dat dit 
onderbroken zal worden door een voordracht door John Kerstens, voorzitter van de 
Koepel van gepensioneerden en door een toelichting door Henk Bets, actuaris en 
adviseur van de vereniging door een toelichting op de uitgezonden enquête. 
Er zijn geen andere mededelingen en geen ingekomen stukken te vermelden.  

2. Het verslag van de Algemene ledenvergadering van 28 november 2023  
Dit werd op 4 april 2024 al op de website gepubliceerd. Dit verslag wordt ongewijzigd 
goedgekeurd.  

3. Bestuursverslag over het verenigingsjaar 2023 
Dit is aan de leden op 11 juni 2024 toegezonden. Ook dit verslag wordt door de 
vergadering ongewijzigd goedgekeurd. 

4. Ontbreken verslag van de Raad van Toezicht over 2023 
Omdat de Raad van Toezicht pas bij de statutenwijziging ingaande 20 december 2023 is 
ingesteld, is geen verslag over de resterende dagen van 2023 opgesteld. Zo nodig zal die 
periode in het verslag over 2024 worden meegenomen. 
De vergadering keurt dit goed. 

5. Financiën 
De staat van baten en lasten en de balans met een toelichting van de penningmeester is 
op 11 juni 2023 aan de leden toegezonden. 
De kascommissie heeft hierover een goedkeurende verklaring aan de penningmeester 
afgeven. 
Er zijn geen vragen.  
Deze financiële jaarstukken worden voor de vergadering bij acclamatie goedgekeurd en 
vastgesteld.  

6. Kascommissie  
De kascommissie bestond uit de heren D.A. Spek en Fr. Rieff als vaste leden en de heer 
M. Ackerman als plaatsvervangend lid. Voorgesteld wordt hen voor het verenigingsjaar 
2024 als zodanig te herbenoemen. 
 De vergadering gaat hiermee bij acclamatie akkoord.  

7. Bestuurssamenstelling  
Het bestuur bestaat thans uit twee leden, Jord Ruijgh, interim voorzitter en 
penningmeester, en Niek van Wijk, secretaris. Vanaf de oprichting op 2 september 2022 
bestond het bestuur uit drie leden, door het aftreden van Leo Kok in november 2022 
ontstond een vacature die nog steeds niet kon worden opgevuld.  
Niek van Wijk heeft de wens geuit om aan het einde van deze vergadering als bestuurslid 
af te willen treden.  
Het bestuur acht het wenselijk dat het aantal bestuursleden op vijf wordt gebracht en 
stelt daarom voor met ingang van heden te benoemen de heren Niek Zaman, Ritzo 
Holtman en Jaap ten Berge. Daarmee blijft dan nog één zetel in het bestuur vacant. 



De vergadering stemt bij acclamatie in met deze voorstellen. 
Vervolgens spreekt Jord Ruijgh een uitgebreid woord van dank uit jegens Niek van Wijk  
voor zijn enorme inzet voor- en betrokkenheid bij de vereniging en de vele tijd die hij 
daaraan heeft besteed. De vergadering bekrachtigt dit met een warm applaus. 

8. Raad van Toezicht  
De Raad van Toezicht bestaat uit de heren Guus Stille en Jaap Dierkens Schuttevaer,. 
Ingevolge het bepaalde in art. 12 lid 8 van de statuten dient er een persoon te zijn die 
ingeval van hun belet of ontstentenis tijdelijk belast zal zijn met het toezicht. 
Voorgesteld wordt de heer Rob Salomons als zodanig te benoemen.  
Dit voorstel wordt bij acclamatie aangenomen.  
 

Na dit agendapunt krijgt eerst Henk Bets de gelegenheid toelichting te geven op de door hem op 
verzoek van de vereniging uitgezonden enquête onder de leden. 
Deze enquête dient om zorgvuldig een risico profiel schets (RPS) vast te stellen. Begin vorig 
kalenderjaar is door het pensioenfonds ook een enquête gehouden onder alle deelnemers, 
gepensioneerden, nagelaten betrekkingen en slapers(?). De aard van de vraagstelling in die 
enquête was naar het oordeel van de heer Bets niet toereikend om een goede, verantwoorde  
profielschets op te stellen. 
De profielschets is een maatstaf voor het transitieplan: hoeveel risico willen de deelnemers, 
gepensioneerden, nagelaten betrekkingen en slapers lopen met betrekking tot de kansen dat de 
pensioenen in de toekomst stijgen, maar ook kunnen dalen. 
Op het moment van de vergadering waren 286 antwoorden binnengekomen van de 670 
uitgezonden verzoeken. Henk Bets vindt dat een goede respons, maar voor de zeggingskracht 
van het resultaat zou hij graag een respons zien die groter is dan 50%. 
Vervolgens heeft hij aan de hand van de voorlopige cijfers bij elke in de enquête gestelde vraag 
het voorlopige resultaat getoond en de betekenis daarvan helder aan de aanwezigen verklaard.  
Uit de zaal kwam dan ook de opmerking dat dit eindelijk eens een heldere uiteenzetting van 
pensioenproblemen was geweest. 
Daarna kreeg de John Kerstens het woord. Na een korte samenvatting van zijn loopbaan en een 
beschrijving van zijn huidige positie in de pensioenwereld hield hij een gloedvol pleidooi voor 
een betere (afdwingbare) positie voor de (verenigingen van) gepensioneerden. Na de beoordeling 
door de (verenigingen van) gepensioneerden van de transitieplannen op basis van het in de wet 
toegekende hoorrecht, zal er zonder aanpassingen van de wet geen enkele (juridische) basis 
meer zijn voor de pensioenfondsen om deze (verenigingen van) gepensioneerden in welk overleg 
dan ook te betrekken. Kern van zijn betoog was de stelling:  'De pensioenwereld dient 
gepensioneerden serieus te nemen, anders worden gepensioneerden serieus genómen.'  Zeker 
bij ons eigen pensioenfonds is dit risico levensgroot aanwezig, getuige de uitspraak van de vice-
voorzitter van het fondsbestuur begin april dat onze vereniging voor het fonds vergelijkbaar is 
met ‘een willekeurige biljartclub van een café op de hoek’. 
 
 
 
 
 
Henk Bets en John Kerstens zouden de volgende dag deelnemen aan het rondetafelgesprek dat 
was georganiseerd door de Vaste Commissie van sociale zaken en werkgelegenheid van de 
Tweede Kamer, en waren van plan dit probleem aan de orde te stellen, (hetgeen ook gebeurd is). 



Na woorden van dank door Jord Ruijgh namen  de nieuw benoemde bestuursleden plaats achter 
de bestuurstafel en kreeg Niek Zaman het woord om de behandeling van de agenda voor te 
zetten. 

9. Beleid 
In de notitie die hierover aan de leden werd toegestuurd en op de website werd 
geplaatst, is eerst een korte inleiding gegeven en werden vervolgens de volgende te 
bespreken punten aan de orde gesteld; 

a. Inspraak  
De sociale partners(KNB/PensioenKamer en BMN) hebben tot op het moment 
van de vergadering nog geen  transitieplan gepubliceerd, maar wel de 
verwachting gewekt dat dit spoedig zal gebeuren. Zodra dit ontvangen is en ook 
de door de vereniging opgevraagde documenten als aanvullende info zijn 
verkregen, zal het bestuur met Henk Bets een reactie voorbereiden. 
De sociale partners zullen dan gemotiveerd moeten aangeven in hoeverre die 
reactie leidt tot het al dan niet aanpassen van het  transitieplan. Mocht de 
uitoefening van het hoorrecht niet of onvoldoende leiden tot aanpassing van dat 
transitieplan, dan dient het bestuur zich te beraden over de te zetten stappen. 
Het bestuur sluit niet uit dat dan rechtsmaatregelen genomen zullen worden ook 
al zijn de mogelijkheden daartoe beperkt. 

b. Governance  
Dit onderwerp sluit nauw aan bij de inleiding die John Kerstens hield.  
Het gaat hier om de erkenning door het fonds van onze vereniging als een 
volwaardige overlegpartner, die op bepaalde onderwerpen ook advies-of 
instemmingsrecht wil verkrijgen; te denken valt aan (1) statuten- en 
reglementswijzigingen, zeker als dat gaat om belangen van de gepensioneerden, 
(2) voordrachtsrechten voor de benoeming van vertegenwoordigers van de 
gepensioneerden in het bestuur van het fonds en het verantwoordingsorgaan.  
De in december door het pensioenfonds gestarte procedure tot benoeming van 
een nieuwe bestuurder namens de gepensioneerden in het bestuur van het 
fonds, heeft geleid tot een handhavingsverzoek bij De Nederlandse Bank N.V. dat 
kort geleden werd afgewezen, maar waartegen het bestuur momenteel een 
bezwaarschrift voorbereidtHet gaat hier om dedat vóór het einde van deze week 
zal worden ingediend. Omdat de door het bestuur voor deze functie 
aangetrokken kandidaat zich onverwachts heeft teruggetrokken, is de kans reëel 
dat het fondsbestuur een nieuwe verkiezingsprocedure zal beginnen. Deze zal 
door ons bestuur zorgvuldig en kritisch worden bezien. Zo nodig zal het bestuur 
een nieuw handhavingsverzoek bij De Nederlandse Bank N.V. indienen. 

c.  GPR  
Het gaat hier om de schade die het fonds heeft geleden door de jarenlange 
toepassing van premiedemping. Een procedure hierover bij de Kantonrechter te 
Den Haag sluit het bestuur niet uit als de uitoefening van het hoorrecht een 
onbevredigend resultaat oplevert.  

d. Woo  
Ter voorbereiding van de uitoefening van het hoorrecht heeft het bestuur stukken 
opgevraagd bij de KNB/PensioenKamer op grond van de Wet open overheid 
(Woo). Dit heeft geleid tot een procedure voor de bestuursrechter te Den Haag.  
De rechter heeft bepaald dat de het KNB-bestuur de in haar bezit zijnde 
documenten moet verstrekken maar dat dat niet geldt voor de PensioenKamer 



Door de negatieve houding van de KNB/PensioenKamer is deels beroep 
aangetekend bij de bestuursrechter wegens het nog steeds ontbreken van 
voldoende gegevens, hoewel de KNB verplicht is die te verstrekken, en deels 
(voor zover het betreft het principiële aspect dat de rechter de PensioenKamer 
niet aan de regels van de Woo gebonden achtte) hoger beroep ingesteld bij de 
Raad van State. Dat loopt allebei nog.  

e. Budget  
Aan deze vier onderwerpen voegt Niek Zaman nog een onderwerp toe. 
Blijkens de zojuist behandelde jaarcijfers is de vereniging financieel gezond, maar 
de kosten die de advisering en de mogelijk juridische maatregelen met zich zullen 
brengen, gaan het budget van de vereniging (ver) te boven. Er moet dan ook 
rekening mee worden gehouden dat het bestuur daardoor genoodzaakt zal zijn 
van de leden een al dan niet vrijwillige bijdrage te vragen, mogelijk in de vorm van 
een (genuanceerde) contributieverhoging. 

Over al deze onderwerpen worden door de leden vragen gesteld die het bestuur 
beantwoordde, maar het door het bestuur geschetste beleid voor de komende tijd wordt 
onderschreven. 

10. Kwijting en decharge  
De vergadering verleent het bestuur kwijting en decharge voor het in 2023 gevoerde 
beheer en beleid. 

11. Vragen en discussie  
Van deze gelegenheid wordt geen gebruik meer gemaakt. 

12. Rondvraag  
Ook deze gaat ongebruikt voorbij. 

13. Sluiting  
Daarop sluit Niek Zaman rond 17.10 uur de vergadering en wenst iedereen een goede 
thuisreis. 

 
   

 
 

 
 
 

 
 
 
 
  


